
Uchwała Nr 11/XXXVII/2010 
Rady Gminy w Boronowie 

z dnia 02 lutego 2010r. 
 
 

w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania z działalności Komisji Infrastruktury i Rozwoju Gminy   
w 2009 roku. 
 
 
 Na podstawie art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U.      
z  2001 r. Nr 142, poz. 1591 z późn. zm.) oraz w związku z § 87 załącznika nr 1 do uchwały              
Nr 34/XIX/2008 Rady Gminy w Boronowie z dnia 15 maja 2008 roku w sprawie zmiany Statutu Gminy 
Boronów, Rada Gminy w Boronowie uchwala, co następuje: 
  
 

§ 1 
 

Zatwierdza się sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Rozwoju Gminy w 2009 roku, 
stanowiące załącznik Nr 1 do niniejszej uchwały. 
 

§ 2 
 

Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Boronów. 
 

§ 3 
 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 
 

 
  
  Przewodniczący 
                                                                                              Rady Gminy w Boronowie 
 /-Roman Czornik-/ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



                                                                                      Załącznik Nr 1 
                                                                                                                 do uchwały Nr 11/XXXVII/2010 

                                                                                                          Rady Gminy w Boronowie 
                                                                                                      z dnia 02 lutego 2010r. 

 

Sprawozdanie z pracy  
Komisji Infrastruktury i Rozwoju Gminy za rok 2009 

 
 

 W roku 2009 Komisja Infrastruktury i Rozwoju odbyła w sumie cztery spotkania. Dwa z nich  
wspólnie z pozostałymi Komisjami Rady Gminy, a dwa we własnym gronie gdzie brali również udział 
zaproszeni goście.  
         Posiedzenia komisji zostały ustalone i odbyły się w następujących terminach:  

11 luty, 24 marca, 21 września oraz 15 grudnia, brali w nich udział wszyscy jej członkowie. 
  Głównym tematem pierwszego spotkania było omówienie sprawy zagospodarowania terenów 

przy kościele parafialnym oraz parku w dorzeczu rzeki Liswarty. Zaproszony na to spotkanie 
projektant „starego”, że tak można powiedzieć już rozwiązania pan Wojciech Całus wyjaśnił zebranym 
sprawy techniczne, które należy rozwiązać i załatwić podczas dyskusji nad tym zadaniem. W trakcie 
spotkania Wójt Gminy wyraził opinię, że realizację tego zadania można podzielić na etapy i 
wykonywać sukcesywnie w miarę możliwości finansowych Gminy. 

Podczas drugiego spotkania głównym tematem dyskusji było zarządzenie Wójta Gminy 
Boronów z dnia 11 marca 2009 roku w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu  gminy 
Boronów za 2008 rok. 

Trzecie spotkanie członków Komisji skupiło się głównie na wypracowaniu wniosków do projektu 
budżetu na rok 2010. Wypracowane uwagi do budżetu na rok przyszły zostały przedstawione Wójtowi 
gminy na piśmie (załącznik nr 1 do protokołu).  

Spotkanie wspólne komisji gminy z dnia 15 grudnia miało za zadania wyrażenia opinii w sprawie 
projektu uchwały budżetowej na rok 2010.                                                                   

Komisja Infrastruktury i Rozwoju zbierała się  mając do rozpatrzenia określone tematy i zadania 
z zakresu jej działalności, a niektóre jej wnioski chociażby m.in.  aby wprowadzić ulgi podatkowe dla 
przedsiębiorców inwestujących w strefach przemysłowych powinny zostać rozpatrzone przez 
pozostałe komisje Rady. Można zauważyć, że w latach 2008 i 2009 została mocno posunięta sprawa 
budowy sieci kanalizacyjnej w Boronowie, Dębowej Górze oraz  Zumpach i władze Gminy dalej 
zamierzają iść w tym kierunku.  

Analizując budżet na rok 2010 zauważono, że prawie 40% środków zostało zaplanowanych na 
inwestycje, co powinno spowodować dalszy rozwój infrastruktury i polepszyć poziom życia naszych 
mieszkańców. Zdajemy sobie jednak sprawę jak wiele jest jeszcze do zrobienia w tej dziedzinie, jak 
wielkie są oczekiwania, niektóre tematy trzeba było odłożyć na później i dlatego członkowie komisji na 
bieżąco starają się być w kontakcie z władzami Gminy i monitorować problemy istotne dla rozwoju 
Gminy.  

Śmiało można powiedzieć, że wspieramy wszelkie poczynania sprzyjające jej rozwojowi na 
szczeblu gospodarczym, handlowym i kulturalno-sportowym. 
 
 
 

                                                                 Przewodniczący Komisji  
                                                                     Marian Ślęzok 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


